
Protokoll årsmötet 18 april 2023 
  

 
1. Mötets öppnande. 

Ordförande Eva Heldmer öppnade mötet  
 

2. Fastställande av röstlängd. 
Röstlängden fastställdes. 
 

3. Val av ordförande och sekreterare. 
Eva Heldmer valdes till ordföranden och Christina E Öhrling till 
sekreterare. 
 

4. Val av två protokolljusterare, tillika rösträknare, som liksom 
ordförande ska justera protokollet. 
Mötet föreslår Eva Rydberg  och Kerstin Mattsson 
 

5. Fråga om årsmötet utlysts enligt stadgarna. 
Kallelese har legat sedan  februari på hemsidan.  
Mötet finner årsmötet utlyst enligt stadgarna. 
 

6. Fastställande av dagordning och procedurregler. 
Dagordningen fastställdes. 
 

7. Uppföljning av föregående årsmötesprotokoll. 
Föregående årsmötesprotokoll upplästes och lades till handlingarna. 
 

8. Genomgång av styrelsens årsredovisning 2022 
Ordföranden gick igenom årsredovisningen,  
 
Årsmötet godkände därefter årsredovisningen. 
 

9. Revisorns berättelse. 
Ordförande läste upp revisionsberättelsen. Önskemål att revisor får se ett 
hyreskontrakt samt en inventarieförteckning. Kassör har meddelat att 
värdet för inventarierna ligger under det krav på inventarieförteckning. 
Revisorn tillstyrker styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret. 
 

10.  Fastställande av resultat och balansräkning. 
Resultat och Balansräkning fastställdes efter kassörens genomgång. 
 

11.  Beslut om ansvarsfrihet för styrelseledamöterna. 
Årsstämman beviljar styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 
 

 
        12.  Fastställande av medlemsavgift 2024 



Mötet fastslår medlemsavgiften till oförändrade 150 kr_ 
 

 
13.  Behandling av och beslutande om propositioner. 
     Inga propositioner har inkommit.  

 
14.  Behandling av och beslutande om motioner  

Inga motioner har inkommit. 
 

15.   Presentation av verksamhetsplan och budget för verksamhetsåret 
2023            

Ordförande gick igenom verksamhetsplanen och budget för 2023.  
Kassören har gjort budget för 2023, där vi hoppas på  134 medlemmar. 
Ingen klädbudget för detta året utan det nödvändigaste. Styrelsen hoppas 
på ökat aktivitetsstöd då vi även får ersättning för 65+ numera. Störta 
kostnaden är hyran på 40 tkr.  Resultat + - 0- 
 

16. Beslut om arvode för revisorer och eventuellt arvode för styrelsen. 
Inga förslag om arvode för revisorer och styrelse har inkommit. Beslut att 
inga arvoden betalas. 
 

17. Val av föreningens ordförande, tillika styrelseordförande, för en tid 
av ett år  
Valberedningen föreslår omval av Eva Heldmer som ordförande på ett år. 
Årsmötet bifaller valberedningens förslag. 
  

18.  Val av halva antalet (två st.) ledamöter i styrelsen för en tid av två  år 
samt en suppleant på  en tid av ett år, med för suppleanterna  
fastställd turordning. 
Valberedningen föreslår Caroline Larsson och Tove Olsson som ledamöter 
i styrelsen samt Madeleine Winåker som suppleant. 
Årsmötet bifaller valberedningens förslag. 
 
20. Val av revisor och revisorssuppleant för en tid av ett år. 
Valberedningen föreslår Göran Andersson som ordinarie och Magnus 
Kjörling som suppleant.  Mötet antar dessa förslag. 
 

21. Fastställande av valberedningens arbetsordning. 
Årsmötet fastställer valberedningen arbetsordning även för 2023 
 

22.  Val av ledamöter till valberedningen för en tid av ett år, av vilka en 
ska väljas till sammankallande. 
Eva Rydberg och Anna Harling förslås som ledamöter till valberedningen, 
Eva som sammankallande  och Anna Harling som ledamot.  
 
 

23.  Övriga frågor. 
Inga övriga frågor finns att ta upp. Ordföranden tackar alla inblandade för 
visat engagemang under det gångna året. 
 
 



 
 

 
 
 
 



 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


